
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 8 de novembre de 2012  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 00:10 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
Vicepresident Jesús Liñan Ruiz particular 
 Joan Xamaní Cabra particular 
 Marta Soro Alsina particular 
 M. Dolors Terradas Dàvila particular 
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Manuel Valle Corrales particular 
 Lluís Prat Pineda Club Esportiu La Batllòria 
 Lluís Sánchez Luengo Patronat de la Gent Gran 
  
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
2. Informació de les comissions 
3. Estudi i valoració de l’enquesta feta al poble 
4. Informació i debat de l’ús dels equipaments municipals 
5. Informació de la presidenta 
6. Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de 
l’acta del dia 4 d’octubre de 2012 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS 

- Comissió d’Esports, Joventut, Infància i Gent Gran 

Pren la paraula el senyor Lluís Prat per comentar que hi va haver un robatori al Camp de 
Futbol, es van endur el cablejat i la instal·lació elèctrica. El cost de reparació és d’uns 12.000 
euros, segons l’estimació feta pels tècnics, però encara ha de passar el pèrit de l’assegurança. 
En el darrer partit es va haver d’utilitzar un generador perquè els jugadors es poguessin dutxar 
amb aigua calenta. 

Tots els membres del C.E. La Batllòria –diu- estan indignats per la deixadesa i la manca de 
responsabilitat de l’Ajuntament pel que fa el manteniment del Camp de futbol. Hi ha problemes 
d’electricitat, no es fa un desbrossament periòdic de l’entorn del camp per mantenir-lo en 
condicions òptimes, a més dels problemes habituals de subministrament d’aigua calenta. 



Darrerament s’ha hagut de canviar l’horari dels partits per poder jugar amb llum diürna, atesos 
els problemes d’electricitat existents. De moment, l’Ajuntament ha proposat que es vagi a jugar 
al camp de futbol de Can Sans.  

Cal exigir a l’Ajuntament que es facin les reparacions oportunes per tal de tenir el Camp en 
condicions.   

- Comissió de Cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 

La senyora presidenta comenta que enguany la Fira de Nadal l’hauria de muntar el Consell de 
Poble. Cal que ens impliquem una mica més en aquest tipus d’actes –diu-.  

El senyor Joan Xamaní pregunta si la Unió Batllorienca s’inaugurarà per la Festa Major 
d’hivern. 

La senyora presidenta li respon que així està previst, només falta que Fecsa-Endesa faci les 
comprovacions oportunes per posar en marxa la connexió elèctrica. 

A continuació, es fa un repàs als actes previstos per la Festa Major que tindrà lloc entre el 14 i 
el 18 de desembre: el divendres l’Hora del Conte amb “El Nadal d’en Pere Perot”, teatre i disco 
mòbil; el dissabte es fa la Fira de l’Esperança, animació infantil, el partit de futbol, concert, 
correfoc i ball de nit; el diumenge hi ha sardanes, disco mòbil infantil i ball de Fi de festa; el 
dilluns es fa un Festival de Nadal i el dimarts Parc infantil i missa per la Mare de Déu de 
l’Esperança.  

Pel que fa la Fira de l’Esperança –diu- cal buscar les paradetes que s’hi posaran. Ja tenim 
alguns contactes però potser convindrà buscar-ne més. En principi, vindran les mateixes 
paradetes d’artesans que ja varen participar a la Festa Major d’Estiu. 

La senyora Marta Soro comenta que la idea és fer una fira mixta, en què hi participin entitats i 
artesans.  

La senyora presidenta diu que caldria avisar a les entitats perquè s’impliquin i muntin una 
paradeta per mostrar què fan. L’ajuntament posarà les carpes a disposició de les entitats. 

Es posarà una paradeta de venda d’espelmes i xocolata desfeta sota el lema “Posem llum a 
l’esperança” i es farà una escudellada popular al Pati de Can Bruguera. Els diners seran donats 
al fons que es recollirà per a La Marató de TV3. 

Intervé la senyora Marta Soro per apuntar que la gent gran participa molt poc en l’organització 
d’activitats i que caldria motivar-los més.  

La senyora Dolors Terradas diu que és cert i que en el seu moment es va lluitar perquè la gent 
gran de La Batllòria tingués un local. Si ara no s’impliquen –diu- tota la feina feta no haurà 
servit per res. 

Pren, de nou, la paraula la senyora presidenta per informar que l’activitat d’Enducross s’ha 
canviat de dia i es farà el dissabte dia 9 de desembre, abans de la Festa Major. Encara queda 
pendent escollir quina orquestra es contractarà pel dissabte i pel diumenge. El teatre es farà a 
la Unió Batllorienca si ja s’ha inaugurat i sinó es farà a l’envelat.  

També està previst fer un cagatió per la quitxalla i un taller de “cagationets” el dia 22 de 
desembre, ambdues activitats organitzades per la Comissió de Festes i el Consell de Poble. 

Com ja s’ha comentat, està previst que la inauguració de la Unió Batllorienca enceti la Festa 
Major d’Hivern. L’equipament està pràcticament a punt i només hi falten alguns retocs a més de 
la instal·lació del mobiliari. A la planta baixa hi ha tres locals dividits amb parets plegables, que, 
si convé, es poden convertir en un únic espai. Caldrà estudiar, valorar i decidir quines entitats 
faran ús de cada local. També hi ha una zona destinada a magatzem. Al primer pis s’hi ubicarà 
la biblioteca que disposarà d’una zona de lectura i a la planta superior hi ha un espai amb 
capacitat per a 150 persones, amb un escenari, vestidors, lavabo i un banc per seure. Aquest 
darrer espai està pensat per poder-hi fer obres de teatre i festes diverses, i disposa d’una sala 



de control, que s’hi accedeix mitjançant una escala de cargol, i de totes les connexions 
necessàries per poder instal·lar aparells més potents, si cal. 

- Comissió d’Espai Públic i Entorn 

El senyor Florentí Ruiz comenta que fa alguns dies hi va haver un incident a la carretera Nova, 
a la cantonada amb el carrer Orsavinyà. Sembla ser –diu- que un nen va caure i els pares van 
fer una reclamació a l’Ajuntament, per aquest motiu es va instal·lar una barana de protecció, 
però aquesta només està fixada per un costat, per tant, no és del tot segura. 

El senyor Joan Xamaní aclareix que aquest carrer és l’únic del poble que queda per urbanitzar i 
els propietaris són els de les cases que hi ha, amb afectació de carreteres.  

3. ESTUDI I VALORACIÓ DE L’ENQUESTA FETA AL POBLE 

Atès que la reunió s’ha allargat més del que estava previst, s’acorda deixar aquest punt per 
tractar-lo en una propera sessió. 

4. INFORMACIÓ I DEBAT DE L’ÚS DELS EQUIPAMENTS MUNICIPALS 

La senyora presidenta informa de la reunió que va tenir a l’Ajuntament sobre l’ús dels 
equipaments de La Batllòria de la qual en van resultar les següents propostes: 

- Can Bruguera. En aquest edifici hi ha l’Observatori per la Tordera, que obre 
habitualment els divendres al matí. És un equipament desaprofitat del qual se’n podria 
treure més rendiment. Es proposa ubicar-hi igualment l’Observatori per la Tordera i 
l’Oficina d’Atenció Ciutadana, a més d’utilitzar un espai com a magatzem de material de 
l’Ajuntament.  

- Unió Batllorienca. S’hi ubicarà la biblioteca i també s’hi podria posar l’Oficina d’Atenció 
Ciutadana (si es desestima ubicar-la a Can Bruguera). Es pot utilitzar com espai 
polivalent per fer-hi tallers, activitat física, exposicions, conferències, etc i  també 
destinar una part de l’edifici com a magatzem per a les entitats. La Unió Batllorienca pot 
ser l’equipament des d’on es faci la gestió cultural de La Batllòria.    

- Centre Cívic carrer Major. Actualment hi ha el consultori mèdic, la seu del Consell de 
Poble, un espai polivalent, una sala magatzem i la Biblioteca. Es proposa redistribuir 
els espais de manera que el consultori mèdic s’ubiqui al primer pis i la seu del Consell a 
la planta superior. També hi podria haver una sala de reunions per a les entitats. 
També es disposa d’un despatx que antigament havia estat el despatx del president/a 
del Consell de Poble, però que es va cedir a Correus per guardar-hi material. S’han 
iniciat, però, les gestions oportunes per requerir a Correus que buidin l’espai i tornin la 
clau a l’Ajuntament. 

Alguns membres comenten que ubicar el consultori mèdic al primer pis és totalment 
desavinent, sobretot per la manca de ventilació i llum natural. 

- Biblioteca de l’Escola Montnegre. Es proposa que sigui també un espai de mediateca i 
pugui ser utilitzat pels projectes del Pla Educatiu d’Entorn. S’obriria només en horari 
escolar. 

- Centre Cívic Les Casetes. Actualment hi ha el Casal de la Gent Gran, un espai per fer  
tallers i per a la gent jove, a més de l’oficina de gestió cultural. També s’hi reuneixen les 
entitats de La Batllòria. Es proposa que aquest equipament sigui utilitzat només com a 
Casal per la gent gran si el Patronat de la Gent Gran està diposat a gestionar-ho, sinó 
l’equipament passarà a l’Ajuntament.  

El senyor Joan Xamaní comenta que aquest equipament seria ideal per ubicar-hi el 
consultori mèdic.  

La senyora presidenta aclareix que actualment totes les despeses derivades del Casal de 
la Gent gran les paga l’Ajuntament, per això seria una llàstima que la gent s’ho deixés 
perdre. 



El senyor Lluís Sánchez diu que ho comentarà en la propera reunió del Patronat, el proper 
dia 16, en què també s’ha d’escollir un nou president. 

- Aulari. S’havia parlat de destinar-lo a espai per a joves i també s’havia apuntat la 
possibilitat d’ubicar-hi el consultori mèdic. 

5. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La senyora presidenta informa que el senyor Jordi Arenas, regidor del PSC, ha renunciat al seu 
càrrec i arran d’aquesta renúncia el senyor Josep Capote passarà a formar part de l’equip de 
govern. 

També comenta que el passat dia 20 de setembre, una persona li va fer arribar una instància 
en què demana poder disposar d’una parcel·la (la que actualment s’utilitza per fer el “Volei 
fang”) per fer-hi un hort per la canalla. Abans d’entrar la instància per registre a l’Ajuntament 
volia conèixer el parer del Consell de Poble.  

El senyor Joan Xamaní comenta que aquest tipus de projecte s’hauria de fer des de l’Escola i la 
senyora presidenta diu que es podria emmarcar dins el Pla Educatiu d’Entorn, perquè l’escola 
ja disposa d’un hort.  

Després de discutir-ho es resol que la cessió d’un terreny públic per portar a terme un projecte 
d’aquest tipus és complicat, perquè no es disposa de suficients espais per fer-ho extensible a 
d’altres persones que posteriorment també ho puguin demanar. Potser es podrien buscar 
alternatives, com fer-ho en terrenys particulars cedits per a aquesta finalitat. Caldria valorar-ho 
més detingudament.   

Seguidament, la senyora presidenta explica que el passat dia 6 de novembre hi va haver una 
reunió de Protecció civil adreçada a les entitats, però no hi va assistir cap de les entitats de La 
Batllòria.  

En aquesta reunió es va informar d’una prova pilot que du a terme la Direcció General de 
Protecció Civil de la Generalitat de Catalunya per enviar els avisos de risc químic mitjançant un 
missatge de text al mòbil. Cal configurar el telèfon per tal de rebre aquest missatge i per fer-ho 
s’han de seguir les indicacions que figuren a la pàgina web de la Generalitat de Catalunya 
(http://www20.gencat.cat/portal/site/interior/) a l’apartat de Protecció Civil.  

El proper dia 22 de novembre es farà una nova prova de sirenes i també es provarà aquest nou 
servei.   

5. PRECS I PREGUNTES 

El senyor Florentí Ruiz es queixa de que el passat dia 10 es va organitzar una sortida per 
conèixer l’entorn de La Batllòria i precisament va ser la gent de La Batllòria la que va rebre 
menys informació sobre aquesta sortida.    

També comenta que hi ha un grup de persones que tenen la intenció de crear l’associació “La 
Batllòria per la Indendència” dins el marc de l’Assemblea Nacional de Catalunya.   

 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 00:10 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


